



Invented for life

FLASH SALE - Bonus 10% Savings* For Two Weeks Only

On select Bosch 500, 800 and Benchmark™ Series appliances

Shop the collection



ACT NOW

Offer ends October 7.

*Bonus 10% savings are in-cart only. Check with dealer for more information and full list of qualifying Bosch 500, 800 and Benchmark™ series appliance models. Valid from September 24 to October 7, 2026. All images are for illustration only, actual product/s may vary. All small appliances (including countertop fully automatic espresso machines and vacuum cleaners) are excluded from this offer. Discontinued products, open box, accessories and parts do not qualify. Returns of qualifying items will affect final rebate eligibility and values.

VENTE ÉCLAIR - Rabais bonus de 10 %*

Pendant deux semaines seulement

Sur certains appareils Séries 500, 800 et Benchmark^{MC} Bosch

Parcourir la collection



**ACHETEZ
MAINTENANT**

L'offre se termine le 7 octobre.

*Le rabais bonus de 10 % s'applique à uniquement lorsque les produits seront ajoutés au panier. Consultez votre détaillant pour obtenir plus d'informations ainsi que la liste complète des modèles Séries 500, 800 et Benchmark^{MC} Bosch admissibles. Valable du 24 septembre au 7 octobre 2026. Tous les petits appareils (y compris les machines à espresso entièrement automatiques de comptoir et les aspirateurs) sont exclus de cette offre. Les produits discontinués, les produits de type « boîte ouverte », les accessoires et les pièces de rechange ne sont pas admissibles. Le retour d'articles admissibles aura une incidence sur l'admissibilité et la valeur des rabais finaux.